
Zapisnik 
 sa 34. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac  

održane 27. lipnja 2024. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac, gosp. Branko 
Patačko, Sazivom KLASA: 024-02/24-02/4, URBROJ: 2137-15-24-1 od 20. lipnja 2024. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Općini Ferdinandovac (općinska vijećnica), Trg slobode 28, 
s početkom u 20:00 sati. 
 

Na sjednici su bili nazočni članovi Općinskog vijeća: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezić, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Ivan Turbelija,  
6. Milan Kolar, 
7. Božidar Jendrijev. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marić, 
2. Martina Jendrijev Tomašek. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletić, općinski načelnik Općine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Općine Ferdinandovac, 
- Željka Bosorić Baruškin, referent za računovodstvene poslove, 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Općinskog vijeća, gosp. Branko Patačko, otvorio je 34. sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Ferdinandovac te je pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 34. sjednici Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac 

nazočno 7 (sedam) članova Vijeća. Odsutni su članovi Vijeća g. Darko Marić i gđa. Martina 
Jendrijev Tomašek koji su opravdali svoju odsutnost. Tako da postoji kvorum za pravovaljano 
donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje 
Zapisnik sa 33. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac koja je održana 23. svibnja 2024. 
godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 33. 

Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 33. sjednice Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac od 23. 

svibnja 2024.  godine verificiran jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 34. sjednice. Da li ima 

nekih primjedbi ili prijedloga izmjena predloženog Dnevnog reda ? Budući da nema,  dajem na 
usvajanje Dnevni red 34. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  

Konstatiram da je za 34. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“ usvojen sljedeći: 
 

 



Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2024. godinu i projekcija za 2025. i 2026. godinu, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi 
na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/izmjenama Programa javnih potreba: 

A.  u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
B. u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 
2024. godinu, 
C.  sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 

4. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama Programa: 
A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini, 

 B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine  
             Ferdinandovac u 2024. godini, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa mjera osiguravanja 
primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju 
nekretnina u vlasništvu Općine Ferdinandovac, 
7. Razmatranje i davanje suglasnosti na  I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu, 
8. Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o  rezultatima Natječaja za upis djece u Dječji 
vrtić Košutica Ferdinandovac za pedagošku godinu 2024./2025., 
9. Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac 

za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 
2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Ovim izmjenama i dopunama Proračuna preneseni višak iz prethodnih 
godina se smanjuje za 37.032,89 eura. Ukupni prihodi i primici po prijedlogu I. Izmjena i dopuna 
Proračuna za 2024. godinu su povećani za 82.492,00 eura i sada iznose 1.788.153,00 eura. Prihodi 
od poreza povećani su za 32.650,00 eura. Promjene se odnose na povećanje poreza i prireza na 
dohodak od nesamostalnog rada. Povećane su pomoći iz nacionalnih i EU izvora prema odobrenim 
ili planiranim iznosima sufinanciranja projekata, od čega se najveći dio odnosi na izgradnju dijela 
nerazvrstane ceste NC24 Brodić. Iako projekt vjerojatno neće biti realiziran u ovoj godini, moramo 
ga planirati pošto je prijavljen na natječaj i ne zna se točno kad će biti objavljeni rezultati. 
Smanjenje prihoda od pomoći se odnosi na planirano sufinanciranje projekta uređenja križanja 
ulice Trg slobode i P. Preradovića (Šikana). Navedeno iz razloga što ni ove godine MUP nije 
odobrilo sufinanciranje projekta jer lokacija nije ocjenjena kao opasna (obzirom da nije bilo 
prometnih nesreća sa smrtnim ishodom). Projekt će se pokušati realizirati iduće godine uz 
sufinanciranje od strane ŽUC-a. Vezano uz rashode odustaje se od gradnje spremišta za traktor, 
odnosno investicija se planira realizirati u idućoj godini. Povećani su rashodi za održavanje i 
građenje komunalne infrastrukture obzirom da se uskoro planiraju  provesti javne nabave pa kako 
bi planirana sredstva bila dostatna. U slučaju nižih ponuda iznosi će se smanjiti rebalansom 
Proračuna. Općina Ferdinandovac ušla je u višu skupinu razvijenosti, s dosadašnje druge skupine u 
treću. Što iako je dobar pokazatelj za sobom povlači manji postotak sufinanciranja projekata. 



PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog 

Izmjena i dopuna Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu. 
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. 
godinu. 

Izmjene i dopune Proračuna Općine Ferdinandovac za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. 
godinu nalaze se u privitku ovog Zapisnika i čine njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 

skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Plana o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj 
skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK:  ukupna sredstava za izvršenje Programa povećavaju se s 143.060,00 
eura na 148.610,00 eura. Smanjena su ukupna sredstva za stambeno zbrinjavanje mladih obzirom 
da do sada još nije bilo zahtjeva za sufinanciranje. Ukoliko tokom godine budu zaprimljeni zahtjevi 
mladih koji u ukupnom iznosu premašuju planirana sredstva izvršit će se rebalans Proračuna za 
2024. kako bi se svim mladim obiteljima osigurala potpora za stambeno zbrinjavanje. Povećana su 
sredstava za pomoć umirovljenicima, obzirom da su ove godine isplaćivane „uskrsnice“ sada 
znamo koliko bi otprilike moglo biti zahtjeva umirovljenika za „božićnice“. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Plana o izmjenama 
Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je 
„ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. 

Plan o izmjenama Plana javnih potreba u socijalnoj skrbi na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 

Točka 3. 
 Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni/izmjenama  
Programa javnih potreba: 
A.  u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, 
B.  u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 
2024. godinu, 
C.  sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjeni/izmjenama Programa javnih 

potreba pod A.  u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini, B.  u 
osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2024. godinu 
i C.  sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem 
riječ općinskom načelniku. 



Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve programe 
pod ovom točkom. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem riječ općinskom načelniku. 
 
OPĆINSKI NAČELNIK: Program javnih potreba u predškolskom odgoju na području Općine 

Ferdinandovac u 2024. godini odnosi se na sufinanciranje rada Dječjeg vrtića Košutica 
Ferdinandovac za 2024. godinu. Izmjenom Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na 
području Općine Ferdinandovac u 2024. godini povećava se planirani iznos sredstava iz Proračuna 
Općine Ferdinandovac za 2024. godinu za javne potrebe u predškolskom odgoju sa 234.376,11  
eura na 250.868,00 eura. Navedeno iz razloga otvaranja nove odgojno-obrazovne skupine u Vrtiću 
što za sobom povlači troškove zapošljavanja dva nova odgojitelja te druge materijalne izdatke npr. 
opremanje vrtića i dr. Pozitivno je što se država uključila u sufinanciranje rada vrtića sredstvima za 
fiskalnu održivost vrtića koja su u ovoj godini planirana u iznosu od cca. 84.000,00 eura, što iako 
nije u cijelosti dostatno uvelike nam olakšava situaciju. 

 
U Programu javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju 

Općine Ferdinandovac za 2024. godinu došlo je do povećanja u iznosu 14.500,00 eura koje se 
odnosi na sufinanciranje unaprjeđenja nastave u Osnovnoj školi Ferdinandovac (dodatne 
aktivnosti učenika, poboljšanje standarda, sufinanciranje potreba nadarene djece i djece s 
posebnim potrebama). Navedeno iz razloga što je na javni poziv SDUDM-a prijavljen je prijavljen je 
projekt sufinanciranja voditelja tamburaške skupine i nabave novih tamburaških instrumenata i 
popratne opreme. Vezano uz studentske stipendije, došlo je do smanjenja u iznosu 2.000,00 eura 
jer je manje zatraženog stipendiranja u odnosu na planirano. 

 
U Programu javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine 

Ferdinandovac u 2024. godini smanjuje se ukupni iznos sufinanciranja s 35.000,00 eura na 
1.800,00 eura. Navedeno iz razloga što je u Programu bilo planirano sufinanciranje obnove crkve 
sv. Ferdinanda kralja u Ferdinandovcu. Iako je Općina Ferdinandovac izradila projektnu 
dokumentaciju za obnovu crkve, Varaždinska biskupija propustila je prijaviti projekt obnove na 
natječaj Ministarstva kulture i medija RH, tako da se ove godine neće krenuti u obnovu crkve. 
Preostali iznos sredstava u Programu iskorišten je na obnovu kapelice sv. Florijana.  

 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 

nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama 
Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području Općine Ferdinandovac u 2024. 
godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
 

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini. 

Program o izmjenama Programa javnih potreba u predškolskom odgoju na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 

PREDSJEDNIK:  Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjenama Programa javnih 
potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 
2024. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i 
visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2024. godinu. 



Program o izmjenama Programa javnih potreba u osnovnoškolskom, srednjoškolskom i 
visokom obrazovanju Općine Ferdinandovac za 2024. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i 
čini njegov sastavni dio. 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje prijedlog Programa o izmjeni Programa javnih potreba 
sufinanciranja vjerskih zajednica na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjeni Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini. 

Program o izmjeni Programa javnih potreba sufinanciranja vjerskih zajednica na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 

PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjenama Programa:  

A. održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 
2024. godini, 
B. građenja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedloge Programa o izmjenama Programa: A. održavanja 
komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini i B. građenja objekata 
i uređaja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 
Na prijedlog načelnika predsjednik dopustio zajedničko obrazlaganje i raspravu za sve programe 
pod ovom točkom. 
 

OPĆINSKI NAČELNIK: Izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na 
području Općine Ferdinandovac planirano je povećanje u iznosu 17.000,00 eura za održavanje 
nerazvrstanih cesta. Vezano uz održavanje javnih zelenih površina, došlo je do povećanja u iznosu 
3.600,00 eura koje se odnosi na materijal za tekuće održavanje javnih površina. Za održavanje 
građevina, uređaja i predmeta javne namjene povećan je planirani iznos za 1.000,00 eura, a 
odnosi se na materijal za tekuće održavanje građevina javne namjene.  Smanjen je planirani iznos 
za trošak električne energije za javnu rasvjetu u iznosu 2.000,00 eura. 

Izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini iz programa se za ovu godinu briše planirana investicija „Uređenje 
križanja ulica Trg slobode i Petra Preradovića izradom horizontalnog usporivača (šikana) jer za istu 
nisu odobrena sredstva sufinanciranja od strane Ministarstva unutarnjih poslova. Povećan je 
planirani iznos za izgradnju dijela nerazvrstane ceste u Brodiću prema planiranom proračunu u 
sklopu projektne prijave. Vezano uz uređenje parka na Trgu slobode došlo je do povećanja u 
iznosu 7.000,00 eura kako bi se mogli završiti planirani radovi uređenja parka i led rasvjete na 
betonskom igralištu. Za rekonstrukciju sportskih i rekreacijskih prostora povećan je iznos u svoti 
29.000,00 eura koji se odnose na projekt pomoćnog nogometnog igrališta koji je započeo u 
prošloj, a dovršen u ovoj godini. Vezano uz uređenje groblja izgradnjom staze i ugradnjom solarne 
rasvjete, došlo je do smanjenja u iznosu 2.000,00 eura sukladno sklopljenom ugovoru o izvođenju 
radova. Za izgradnju staze u Dravskoj ulici povećan je planirani iznos za 10.000,00 eura. 

 
 



PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa o 
izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 
2024. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini. 

Program o izmjenama Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 
Općine Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 
dio. 
 

PREDSJEDNIK: Dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjenama Programa građenja 
komunalne infrastrukture na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa  7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini. 

Program o izmjenama Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine 
Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 
 

Točka 5. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Programa o izmjeni Programa mjera osiguravanja 
primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Programa o izmjeni Programa mjera osiguravanja 

primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. Dajem riječ 
općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: U Programu se smanjuju ukupna planirana sredstva s 20.612,00 eura 
na 6.000,00 eura. Navedeno iz razloga što u prvom dijelu godine sredstva nisu korištena. Nova 
doktorica krenula je s radom početkom lipnja tako da ako podnese zahtjev za ovu godinu ima 
pravo na razmjerni dio poticajne naknade do kraja godine, a ne na naknadu u punom iznosu. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje  prijedlog Programa o izmjeni 
Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na području Općine Ferdinandovac u 
2024. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Programa o izmjeni Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na 
području Općine Ferdinandovac u 2024. godini. 

Programa o izmjeni Programa mjera osiguravanja primarne zdravstvene zaštite na 
području Općine Ferdinandovac u 2024. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov 
sastavni dio. 

 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 
 
 



 
Točka 6. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju 
nekretnina u vlasništvu Općine Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju 

nekretnina u vlasništvu Općine Ferdinandovac. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK objasnio da Općina Ferdinandovac ima u vlasništvu nekretnine 

naslijeđene kao ošasna imovina odnosno iza pokojnika koji nisu imali nasljednika ili su se 
nasljednici odrekli imovine zbog dugova ostavitelja. Pošto troškove održavanja ošasne imovine 
snosi Općina Ferdinandovac, a radi se o nekretninama koje na lokacijama na kojima Općina nema 
interesa za kapitalna ulaganja predlaže se prodaja istih putem javnog natječaja. Na nekretninama 
koje se namjeravaju prodati postoje uknjiženi tereti. Načelnik je zadužio pročelnicu JUO za 
detaljnije obrazloženje. 

HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Na nekretninama koje su predmet 
prodaje uknjiženi su tereti Centra za socijalnu skrb odnosno Ministarstva financija. Sukladno 
Zakonu o socijalnoj skrbi uknjiženi tereti CZSS-a na ošasnoj imovini JLS otpisuju se za razliku od 
tereta Ministarstva financija koji se podmiruju iz vrijednosti prodane ošasne imovine. Ukoliko se 
nekretnina na kojoj postoji teret Ministarstva financija proda, postignuti iznos kupoprodajne cijene 
ako je veći od dugovanja se dijeli na Općinu i Ministarstvo. Ako je postignuti iznos kupoprodajne 
cijene manji od dugovanja, cijeli iznos isplaćuje se Ministarstvu, a teret se briše s prodane imovine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
IVAN TURBELIJA, član: Što se događa s preostalim dugom prema Poreznoj ako je postignuta 

kupoprodajna cijena manja od iznosa duga ? 
HELENA SMRČEK, pročelnica JUO Općine Ferdinandovac: Preostali iznos duga i dalje se vodi 

kao dug Općine dok se dugovanje ne namiri prodajom druge imovine naslijeđene iza ostavitelja 
(dužnika) odnosno dok se ne proda sva imovina koja je naslijeđena iza tog ostavitelja (dužnika) ako 
je iznos naslijeđene imovine manji od dugovanja. Navedeno iz razloga što Općina odgovara za 
dugovanja temeljem ošasne imovine do visine vrijednosti naslijeđene imovine. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje  prijedlog Odluke o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina 
u vlasništvu Općine Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine 
Ferdinandovac. 

Odluka o raspisivanju javnog natječaja za prodaju nekretnina u vlasništvu Općine 
Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Točka 7. 

Razmatranje i davanje suglasnosti na  I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg 
vrtića Košutica za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za 

2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu. Dajem riječ općinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK zadužio je Željku Bosorić Baruškin, referent za računovodstvene 

poslove za detaljnije obrazloženje. 
ŽELJKA BOSORIĆ BARUŠKIN, referent za računovodstvene poslove: Ovim prvim izmjenama 

Financijskog plana prihodi poslovanja se povećavaju za 20.431,85 € te sada iznose 287.219,96 €. 
Povećanje se odnosi na uplate prihoda iz nadležnog proračuna za financiranje rashoda poslovanja. 
Smanjenje prihoda se odnosi na prihode od donacije u iznosu 79,00 €. Manjak prihoda iz 
prethodne godine koji će se rasporediti iznosi 4.018,96 €. Ovim prvim izmjenama Financijskog 
plana rashodi poslovanja se povećavaju za 14.820,00 € te sada iznose 283.201,00 €. Povećanje se 
odnosi na rashode za zaposlene odnosno plaće radi povećanja osnovice za obračun plaće i 
promjena koeficijenata radnih mjesta te jubilarne nagrade za 5 i 15 godina rada. Materijalni 
rashodi se povećavaju za naknade korištenja privatnog automobila u službene svrhe, materijal za 
čišćenje, namirnice, službenu radnu odjeću i obuću, prijevozne usluge, reprezentaciju, ostale 
intelektualne usluge (izrada plana evakuacije, atesti i sl.), bankarske usluge i rashode za nabavu 
dugotrajne imovine (klima, komposter i sl.). 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Budući da 
nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na davanje suglasnosti I. Izmjene i dopune 
Financijskog plana Dječjeg vrtića Košutica za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu. Tko je „ZA“, 
tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu. 

Zaključak o davanju suglasnosti na I. Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtića 
Košutica za 2024. i projekcije za 2025. i 2026. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 
 

Točka 8. 
Razmatranje i davanje suglasnosti na Odluku o  rezultatima Natječaja za upis djece u 

Dječji vrtić Košutica Ferdinandovac za pedagošku godinu 2024./2025. 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Odluku o  rezultatima Natječaja za upis djece u Dječji vrtić 
Košutica Ferdinandovac za pedagošku godinu 2024./2025. Dajem riječ općinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Obzirom na otvaranje nove odgojno-obrazovne skupine u vrtiću sva 
djeca s područja Općine Ferdinandovac koja su ispunila uvjete upisana su u vrtić tako da više nema 
lista čekanja. U vrtić je upisano i jedno dijete s područja susjedne općine, a ostalo je još nekoliko 
slobodnih mjesta koja se mogu popunjavati djecom izvan područja Općine Ferdinandovac ali na 
razdoblje od 1 pedagoške godine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ?  
IVAN TURBELIJA, član:  Da li vrtić radi u osmom mjesecu ili je kolektivni godišnji odmor ? 
OPĆINSKI NAČELNIK: S obzirom da su postojali prijedlozi drugačijeg rasporeda korištenja 

kolektivnog godišnjeg odmora u vrtiću, provedena je anketa s roditeljima vrtičke djece. U anketi su 
dane dvije mogućnosti, jedna da kolektivni godišnji ostane u kolovozu, a druga da se podijeli na 



način da se dva tjedna koriste u kolovozu, a dva u prosincu. Kako se više roditelja izjasnilo za cijeli 
kolovoz, termin kolektivnog godišnjeg nije se mijenjao. Tako da vrtić ne radi u kolovozu. 

PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Budući da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na davanje suglasnosti Odluku o  rezultatima Natječaja za upis djece u Dječji vrtić 
Košutica Ferdinandovac za pedagošku godinu 2024./2025. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Općinsko vijeće Općine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 
(sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o  rezultatima Natječaja za upis djece u Dječji 
vrtić Košutica Ferdinandovac za pedagošku godinu 2024./2025. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o  rezultatima Natječaja za upis djece u Dječji 
vrtić Košutica Ferdinandovac za pedagošku godinu 2024./2025. nalazi se u privitku ovog 
Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 
  

Točka 9.  
Razno prijedlozi, primjedbe i upiti članova Općinskog vijeća općinskim tijelima 

 
 PREDSJEDNIK: Da li ima nekih pitanja, primjedbi ili upita ? Tko se javlja za riječ ? 
 OPĆINSKI NAČELNIK obavijestio Vijeće o aktivnostima Općine. U tijeku su radovi uređenja mjesnog 
groblja. Pri kraju su radovi sanacije asfaltnog kolnika (krpanje) u ulici Petra Preradovića. Priprema se 
dokumentacija za provedbu javne nabave bitumenizacije cesta. Od ponedjeljka kreću s radom žene 
zaposlene u sklopu projekta Brižne ruke podravske, koje će brinuti o starijim i nemoćnim osobama. 
 MILAN KOLAR, član: Zašto je staza na groblju viša od postojeće ? To nije dobro jer spomenici s 
godinama tonu. Rade se i rubnjaci koji bi mogli biti opasni za starije osobe. 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Postojeći teren nije ravan, da se pratio teren staza bi bila na valove jer je 
sredina groblja niža. Rubnjaci će biti u redu kad se oko njih izvrši humusiranje. 
 Članovi vijeća Božidar Jendijev i Hrvoje Fuček upozorili su na bankine u Preradovićevoj ulici, smatraju 
da je novi asfalt visok te da je potrebna sanacija bankina šodrenjem kako bi se spriječilo pucanje asfalta. 
 HRVOJE FUČEK, član: Upozorio na ulegnuće dijela staze u parku i potrebu kontaktiranja izvođača 
ukoliko su radovi još u garantnom roku. Također, smatra da je potrebna objava na radiju vezano uz 
podnošenje zahtjeva za priključke za vodu i kanalizaciju radi dinamike radova. 
 OPĆINSKI NAČELNIK obavijestio Vijeće o problemu sa sufinanciranjem udaljenih priključaka (preko 
100 m). I dalje nije postignut dogovor s Komunalijama Đurđevac vezano uz sufinanciranje priključaka 
odnosno da li će se i takvi radovi financirati iz projekta ili će biti potrebno financiranje od strane Općine.  

 PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Budući da nema. 
Završavam sjednicu Općinskog vijeća Općine Ferdinandovac u 21:03 sati. 
 
 
ZAPISNIČAR:                                               PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                        Branko Patačko 


